
Notulen vergadering Bewoners Comité V u i l s t o r t Coupepolder 
d.d. 30 j a n u a r i 1989 

ad.1 Opening 

De v i c e - v o o r z i t t e r , de heer Van Zurk, opent de vergadering 
en heet een i e d e r welkom. 

B e r i c h t van afwezigheid ontvangen van de heren Dinsbach, 
Elzinga, Verhoek, Molle en Du C h a t i n i e r . 

ad.2 Notulen 

De notulen van de v o r i g e vergadering worden goedgekeurd. 

De heer G i l l o n w i j s t er op dat z i j n naam a b u s i e v e l i j k 
G i l j o n i s gespeld. 

} De v o o r z i t t e r neemt de actiepunten u i t deze notulen door: 

De informatie-avond naar a a n l e i d i n g van het Iwaco-rapport 
i s t o t ieders tevredenheid verlopen. 

Het gebrek aan o n d e r l i n g overleg en afstemming tussen 
v o o r a l a f v a a r d i g i n g , technische commissie en bestuur i s 
verholpen door betere afspraken over (voor-)vergaderingen. 
Dat h e e f t i n de p r a k t i j k a l gewerkt. De heer Van Ooyen 

/ 



h e e f t bedankt a l s l i d van de a f v a a r d i g i n g . H i j wordt met 
algemene instemming vervangen door de heer De Smet. 

De v o o r z i t t e r h e e f t na de v o r i g e vergadering mevrouw Looze 
van de i n s p e c t i e van de volksgezondheid voor de hygiëne van 
het m i l i e u voor Zuid Holland gevraagd een onderzoek i n t e 
s t e l l e n vanwege de stankklachten. Daar i s lange t i j d , ook 
na herhaald aandringen, n i e t s op gehoord. Tenslotte h e e f t 
de heer Ververgaert van deze d i e n s t op 25 j a n u a r i ( ! ) 
geantwoord dat e e r s t de monsters van de p r o v i n c i e 
onderzocht moeten worden, voordat besloten kan worden of 
verder onderzoek nodig i s . Besloten i s dat de a f v a a r d i g i n g 
d i t onderwerp nu i n de projectgroep z a l aankaarten. 

De v o o r z i t t e r z a l naar a a n l e i d i n g van het verzoek van 
mevrouw Fournier nogmaals uitzoeken of de gegevens u i t het 
g e r e c h t e l i j k onderzoek ons n i e t eerder t e r beschikking 
kunnen worden ge s t e l d . 

De heer Bart Huiskes, v o o r z i t t e r van de projectgroep, i s i n 
d i e n s t getreden van Geo Logic. Na lang overleg b e s l u i t de 
vergadering i n t e stemmen met de o p v a t t i n g van de 
v o o r z i t t e r , dat het a a n s t e l l e n van een v o o r z a t t e r van de 
projectgroep geen zaak i s van het bewonerscomité, maar dat 
belangenverstrengeling n i e t mag gebeuren. Tegen z i j n de 
heren Blom en Rijnberg. De heer G i l l o n s t e l t voor het 
standpunt van het bewonerscomité nogmaals s c h r i f t e l i j k aan 



de p r o v i n c i e t e bevestigen. De vergadering stemt daar mee 
i n en de v o o r z i t t e r zegt toe d i t t e z u l l e n doen. 

ad.3 Verslag p r o j e c t g r o e p a f v a a r d i g i n g 

De heer De Smet doet v e r s l a g van de l a a t s t e projectgroep
bijeenkomst van 15 december 1988. Daar werd bekendgemaakt 
dat b i j de justitiële graafwerkzaamheden ruim 300 metalen 
en p l a s t i c vaten z i j n aangetroffen. Z i j waren grotendeels 
leeg. Een p a r t i j van c i r c a 60 stuks bleek voor de h e l f t wel 
gevuld en was geheel omringd door een h e i p a l e n - c o n s t r u c t i e . 

De doorlaatbaarheid van de s t o r t bleek b i j het afpompen van 
water t i j d e n s het graven zeer groot. De Smet t r e k t d a a r u i t 
en u i t het f e i t dat de afdeklaag grotendeels ontbreekt de 
conclusie dat de v e r o n t r e i n i g i n g snel i n de bodem door kan 
dringen. 

ad.4 Stand van zaken 

De p r o v i n c i e w i l snel doorgaan met de volgende fase i n het 
onderzoek: het i n k a a r t brengen van de waterbalans i n de 
v u i l s t o r t . Kortweg gezegd: wat komt e r i n en waar gaat het 
er weer u i t . D i t i s van belang voor de t e nemen maatregelen 
voor sanering en beheer. Het bewonerscomité kan daarnee 
akkoord gaan, maar v i n d t het voorliggende Iwaco-plan t e 
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mager. Als daarvoor een beter onderbouwd v o o r s t e l komt, mag 
Iwaco wat de vergadering b e t r e f t beginnen. 

De heer Blom u i t naar a a n l e i d i n g van d i t v o o r s t e l nogmaals 
z i j n t w i j f e l s over de k w a l i t e i t van het werk van Iwaco. 

Gramsma s t e l t namens het bestuur voor om de periode t o t aan 
de b e s l i s s i n g over de beheers/saneringsmaatregelen 
( w a a r s c h i j n l i j k i n de weken na de u i t s p r a a k i n de 
rechtszaak tegen Kemp) t e gebruiken om het Alphense p u b l i e k 
t e informeren en t e w i j z e n op de b e l a n g r i j k e keuzes en 
daarnaast de p o l i t i c i t e confronteren met de 
bewonersvoorkeur. I n de volgende vergadering z a l h i j een 
uit g e w e r k t v o o r s t e l voorleggen. 

Het g e r e c h t e l i j k onderzoek i s vertraagd en z a l pas i n mei 
z i j n afgerond. 

ad.5 Onafhankelijk advies 

Na u i t g e b r e i d e discussies concludeert de vergadering dat 
een contra-onderzoek op d i t moment nog n i e t z i n v o l i s . De 
u i t s l a g e n van het g e r e c h t e l i j k onderzoek kunnen een 
d e r g e l i j k onderzoek s t e r k beïnvloeden en moeten dus worden 
afgewacht. Wel l i j k t het de vergadering v e r s t a n d i g om, a l s 
de dis c u s s i e over de beheers- en saneringsmaatregelen 
b e g i n t , de mogelijkheden t e weten om kennis van 
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onafhankelijke deskundigen t e kunnen, inhuren. I n de 
t u s s e n t i j d z a l het bestuur uitzoeken wat daarvan de 
financiële consequenties z i j n . Een aantal bureau's z a l 
worden geselecteerd en benaderd. Daarbij z a l zeker het door 
de heer Gerritsma voorgestelde bureau "De Str a a t " worden 
betrokken. V o o r z i t t e r z a l daarnaast uitzoeken of de 
p r o v i n c i e overweegt een zogeheten 1 f e a s a b i l i t y 1 

(haalbaarheids-) studie voor beheersmaatregelen u i t t e 
l a t e n voeren door een o n a f h a n k e l i j k bureau. 

ad.6 Rondvraag 

De heer Blom vraagt inzage i n het budget voor 1989, zeker 
nu de toegezegde 10000 gulden voor 1988 voor een groot deel 
n i e t z i j n g e b r u i k t . Stoelinga b e l o o f t h i e r i n de volgende 
vergadering u i t s l u i t s e l over t e geven. 

ad.7 S l u i t i n g 

De v o o r z i t t e r s l u i t de vergadering. 

ANTWOORD Rondvraag de heer Blom. 

Inmiddels i s bekend dat van het huidige budget van f l . 10.000,- er f l . 523,-
is gebruikt de rest f l . 9.477,- gaat over naar 1989. 



Bewonerscomité Vuilstort Coupépolder , 
PoBtodree: Helmhof 9. Aiphen o/d/ RQn 
Telefoon : 01720 - 2 25 83 

De volgende vergadering wordt gehouden op 20 maart 
aanstaande om 20.00 uur i n het Stadskantoor. In de kantine 
De agenda l u i d t als volgt: 
.Opening 
.Notulen 
.Standpunt afvaardiging vervolgonderzoek 
.Inventarisatie onafhankrlijke adviesbureau's 
.Informatieplan 
.Financiële s i t u a t i e 
.Rondvraag 
. S l u i t i n g 


